
SPØRSMÅL TIL ORDFØRER I KOMMUNESTYREMØTET 13. JUNI 2022 
 

1. Forespørsel om evaluering av ny modell for samhandling av flyktninger. 
 
Det er nå 2,5 år siden vedtak i kommunestyret 16. desember 2019 der ny modell for samhandling 
mellom KVOS og NAV ble bestemt. KVOS fikk kutt i sju stillinger og ansvar for 
introduksjonsprogrammet for flyktninger ble overført til NAV.  
Den gang forutsatte kommunestyret at ordningen ble gjennomført på en forsvarlig måte både for 
elever og ansatte. Ordningen skulle evalueres. 
Økonomiplanen ble vedtatt for perioden 2020-2023, forsøksordningen er ikke sluttført. Vi ønsker 
likevel å forespørre muligheten for en underveis-vurdering. 
Vi er kjent med at koronapandemien har påvirket ordningen i form av blant annet vansker med å 
skaffe nok praksisplasser.  I tillegg har det også vært restriksjoner i form av innreisemuligheter for 
dem som er på flykt. 
 
Er det likevel mulig å svare ut: 

 Hvordan har ordningen fungert så langt?  
 Er ordningen fleksibel nok for den enkelte med tanke på ulik teoretisk bakgrunn hos 

flyktningene? 
 Hvordan ser en for seg framdriften for resten av vedtaksperioden? 

 
Senterpartiet ønsker å forespørre muligheten om informasjon fra NAV og KVOS i forkant av 
førstkommende styremøte 19. september.  
 
 


